
Gemeente Zienswijze Raadsadviescommissie/onderzoekscommissie

Albrandswaard Over de wenselijkheid tot instelling van een raadsadviescommissie adviseren wij positief.

Mocht er aanleiding zijn om een gemeenschappelijke regionale onderzoekscommissie in te stellen, dan zullen wij daarover contact 
opnemen met de andere raden binnen het gebied van de VRR.

Barendrecht Over de wenselijkheid tot instelling van een raadsadviescommissie voor de VRR zullen wij ons nog beraden en zo nodig overleggen 
met andere raden binnen het gebied van de VRR. In uw brief noemt u ook de Gemeenschappelijke regionale onderzoekscommissie. 
Mocht er aanleiding zijn om zo'n commissie in te stellen, dan zullen wij daarover contact opnemen met de andere raden binnen het 
gebied van de VRR.

Capelle aan den 
IJssel

Hierbij informeren wij u dat wij voorstander zijn van het instellen van een regionale raadsadviescommissie.

Goeree-
Overflakkee

De gemeenteraad van de gemeente Goeree-Overflakkee kan zich vinden in de voorgestelde wijzigingen en heeft besloten vooralsnog 
geen gebruik te willen maken van de mogelijkheid om een Regionale raadsadviescommissie in te stellen.

Krimpen aan den 
IJssel

Op dit moment zijn wij geen voorstander om gebruik te maken van de mogelijkheid tot het instellen van een gemeenschappelijke 
raadsadviescommissie of regionale onderzoekscommissie.

Lansingerland De werkwijze van de VRR is grotendeels uitvoeringsgericht en er zijn weinig beleidsinhoudelijke zaken waar gemeenteraden op 
voorhand bij betrokken hoeven te worden. Voor de VRR werkt de gemeenteraad van Lansingerland al geruime tijd tot volle 
tevredenheid met een raadsrapporteur. Wij zien dan ook op dit moment geen reden tot het instellen van een regionale 
adviescommissie.

Maassluis Wij achten zo'n adviescommissie van vertegenwoordigers van de aangesloten gemeenteraden op dit moment niet van meerwaarde. Er 
zijn al verschillende momenten waarop de raad advies kan geven aan de VRR zoals beschreven in de aanbiedingsbrief van de VRR.

Er is ons inziens geen bezwaar om de mogelijkheid om een regionale controle commissie in te stellen in de nieuwe 
gemeenschappelijke regeling op te nemen en aan de raden voor te stellen of zij bij unanimiteit deze commissie willen instellen. Het 
opnemen van dit instrument nu is makkelijker dan er nog een op te richten, als zich een bepaalde casus of aanleiding voordoet.



Nissewaard Volgt advies AB VRR om geen raadsadviescommissie in te stellen. Echter, indien zich een reden voordoet, markeren wij graag 
expliciet dat de mogelijkheid om een onderzoekscommissie in te stellen door ons als een waardevolle aanvulling in het instrumentarium 
van de raad wordt beschouwd.

Ridderkerk Over de wenselijkheid tot instelling van een raadsadviescommissie voor de VRR zullen wij ons nog beraden en zo nodig overleggen 
met andere raden binnen het gebied van de VRR. In uw brief noemt u ook de Gemeenschappelijke regionale onderzoekscommissie. 
Mocht er aanleiding zijn om zo'n commissie in te stellen, dan zullen wij daarover contact opnemen met de andere raden binnen het 
gebied van de VRR.

Rotterdam De gemeenteraad ziet geen aanleiding tot het indienen van een zienswijze.

Schiedam Voor het instellen van een regionale raadsadviescommissie of een gemeenschappelijke onderzoekscommissie zien wij op dit moment 
geen noodzaak of aanleiding.

Vlaardingen Als alle gemeenteraden in de regio voorstander zijn van het instellen van een dergelijke commissie, sluiten wij ons hierbij aan.

Voorne aan Zee Het instellen van een regionale raadsadviescommissie en een gemeenschappelijke regionale onderzoekscommissie om invloed uit te 
oefenen op beleid en de besluiten van de Veiligheidsregio Rotterdam Rijnmond wordt van harte ondersteund. Dit vergroot de 
betrokkenheid bij de voor de raad zo belangrijke Veiligheidsregio. De raad gaf tijdens de raadsvergadering aan graag in gesprek te 
gaan met andere raden in de regio om dit te realiseren.


